
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. október 10. (18:08-19:26)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

11. Demetrovics Hanna Vendég

12. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók
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2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri az Elnökség tagjait, hogy számoljanak be, mik történtek az elmúlt
héten.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy október 6-án tartottak egy Kari Ösztöndíj Bizottsági
ülést, ahol újranézték az összes pályázati kiírást és újraírták őket új dátummal. Lillik Dóra, a
pályázati és kollégiumi referens jelenleg tart egy tájékoztatót az összes referensnek, ahol
megbeszélik, hogy milyen pályázati lehetőségeink vannak és ismerteti velük a BTK-n már
működő előfinanszírozást és hogy nálunk a PPK-n ezt hogyan lehetne bevezetni, hogy
működik, miket kell tudni a rendszerről. A pályázási időszak kezdetének a dátuma november
7. A hétvégén részt vett Komáromban a Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciáján
(továbbiakban HÖOK). Németh Fanni, esélyegyenlőségi referens Lorna Emma Jones-szal és
Maller Hangával elkezdték szervezni a Mindenki Segít hetet. Továbbá Németh Fanni erősen
gondolkodik, hogy ki lenne alkalmas személy az Önkéntes Kör koordinátori tisztségébe.
Egyelőre 40 db fellebbezés érkezett be, még 3 napig tart az időszak, de nem számítanak
többre.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy ő is részt vett a hétvégén Komáromban a
HÖOK-on és sikerült teljesen lezárniuk a Gólyahéttel kapcsolatos munkálatokat, ugyanis
elkészítette és már mindenki számára elérhetővé is tette a Gólyahét hivatalos aftermovie-ját.
Elkezdték hirdetni a PPK Events Facebook oldalt és a #mediagroup-ot is, de még nem
tervezik abbahagyni. Sikerült összeírniuk és Fejes Zsófiával megtárgyalniuk a #mediagroup
csapatának a majdani fizetését. Sok plakát érkezik be jelenleg hozzájuk, amiket ki kell
helyezniük, Ongai Kata, kommunikációs bizottsági taggal és Szokoly Fanni, médiáért felelős
referenssel már rajta vannak a kihelyezett plakátok aktualizálásán, mert találtak néhányat,
amik már nem aktuális információkat közölnek. Múlthét kedden részt vett Pszichológia
Intézeti Tanácson és rakott ki promókat a közösségi média oldalakra a héten megrendezésre
kerülő Karibuliról, a holnapi Zenés Estről és a pályázatok megváltozott leadási határidejéről
is. A holnapi napon EHÖK-ös találkozón fog részt venni Szilágyi Annával, ahova invitálja az
Elnökség tagjait is.

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy 4-én ő is részt vett a Pszichológia Intézeti
Tanácson, ahol szó esett arról, hogy legyen-e eltolva az MA szakdolgozatoknak a leadási
határideje, ám a szavazáson végül a nem válasz született meg. Továbbá szó esett ezen
eseményen a mesterre jelentkező hallgatók felvételi eljárásáról is. A tanárok egyelőre a
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szóbeli felvételi lehetőségét látják a legkivitelezhetőbbnek és a legigazságosabbnak.
Szépréti-Nagy Dorka hozzáfűzi azonban, hogy ő felszólat amellett, hogy az írásbelin kevésbé
kerülnek elő olyan szubjektív pontozások, amik a szóbeli felvételik ideje alatt
akarva-akaratlan megjelennek, ám a döntésen ez nem változtatott. Úgy igyekeznek
kiküszöbölni a fent említett problémát, hogy kidolgoznak egy igazságos szempontrendszert,
amit ismertetnek minden vizsgáztató bizottsággal. A csütörtöki napon részt vett az Elnökségi
tagok fotózásán, és az EHÖK Tanulmányi Bizottsági ülésén is, ahol az épületek fűtési
lehetőségéről tájékoztatták a jelenlévőket. Sikerült új szerződő felet találnia az egyetemnek,
novemberi kezdéssel. Ő is részt vett Komáromban a HÖOK-on. A vasárnapi napon
Tanulmányi Bizottsági ülést tartott, ami így online is jól megvalósíthatónak bizonyult. A
Tudományperspektíva jól halad és továbbítja Tóth Zsófia, Tudományos referens kérdését,
miszerint a kész könyvet online hova lehet majd feltölteni. Mivel sok éve nem született új
Tudományperspektíva, így azt a választ kapja, hogy szabad utat kapnak ebben a kérdésben.
Hamarosan megrendezésre kerül az ELTEfeszt, ahol még szabad 3 teremőri munkalehetőség,
ám közli az Elnökséggel a fizetésükkel kapcsolatos problémát, miszerint nem egyenlő
bérekben részesülnének. Abban egyeznek meg a jelenlévő tagok, hogy a részünkről
odadelegált hallgatók számára nem tartanak igényt fizetésre az igazságosság érdekében, mert
vagy mindenki részesüljön benne, vagy senki sem. Továbbá azt osztja meg, hogy a mai napon
jelen volt kari Tanulmányi Bizottsági ülésen.

Gál Anna arról számol be, hogy 4-én kedden volt egy interjúja Boda Letíciával és
azzal fordul Szupkay Benedekhez, hogy a HÖK weboldalára mindenképpen kerüljön ki
promó arról, ahogy bemutatja a munkáját. Ugyan ezen a napon részt vett egy megbeszélésen
Princz Laurával, ahol lefixálták, hogy az ELTE Online eseménysorozatában az ELTE Press
akadémia februári eseményét ők szervezik. 7-én kikerült az első poszt a közösségi média
oldalakra a könyvtárról, ugyanis megbeszéltek egy hosszú távú együttműködést. Ők is küldik
majd a promókat és programokat, amiket többek között az olvasóteremben terveznek
megtartani. Tárgyalt az MU színházzal is, október 29-én fog találkozni a színháztagokkal és a
Füge Produkció vezetőjével. 8-án volt egy megbeszélése Joó Katával a K30 kávézó
vezetőjével és még most csütörtökön is lesz egy egyeztetés, már véglegesen a Verses Est
helyszíne miatt.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy 4-én részt vett Microsoft Teamsen egy
megbeszélésen, aminek a témája a Mentorrendszer kidolgozása volt. Megosztja gondolatát,
hogy szerinte a legjobb egyfajta a Tutor rendszer kiépítése lenne, ugyanis nálunk a
SzHÉK-esek munkája nagyban lefedné a Mentorok tervezett feladatait. Sikeresen
összeillesztette a Bizottsági elnökök programjait, ami ma ki is került a weboldalra.
Hamarosan elindulnak a HÖK-ös bemutatkozások is az Instagram oldalon, amire be is
osztotta a jelenlévő tagokat, hogy kinek mikorra kell elkészítenie a poszt alá beírható rövid
bemutatkozó szöveget. Amint ezekkel készen vannak küldjék el azokat Szupkay Benedeknek.
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Tóth Dorottya arról számol be, hogy az előző héten sikeresen befejezték az
elbeszélgetéseket a képződő animátorokkal. Egy ember kivételével az összes jelentkezőt
sikerült meghallgatniuk. A Bevonó táborra is elkezdődtek már a jelentkezések. A szerdai
napon részt vett egy EHÖK-ös Gólyabál témájú meetingen, csütörtökön pedig tartottak egy
Szerv találkozót, ahol megbeszélték hivatalosan is a tervezett képzéstartókat és a Bevonó
táborról is sok szót ejtettek. Továbbá azt osztja meg az Elnökséggel, hogy kikerült promó a
héten megrendezésre kerülő Karibuliról is.

Téglási Berta beszámol arról, hogy ő is részt vett a HÖOK-on és megosztja, hogy
hogyan halad a választási időszak. Egy ember kivételével minden kari Küldöttgyűlés tag
jelentkező időben elküldte a bemutatkozó szövegét, így a szavazási időszak alatt 22 kari
Küldöttgyűlési tagok tudunk elindítani.

Horváth Szonja arról számol be, hogy ő is részt vett a HÖOK-on.
Bölcskei Dalma beszámol arról, hogy kedden részt vett egy EHÖK-ös megbeszélésen,

november 5-ére egy össz-ELTE Külügyi workshopot terveznek, jelenleg pedig fordítanak
utazós pályázatokat, Tóth Cintia elnöki programját és a Küldöttgyűlési tagnak jelentkező
személyek bemutatkozó szövegeit. Tóth Cintia ezzel kapcsolatban azt kérdezi, hogy a fordítók
mennyi közéleti ösztöndíjra jogosultak a munkáért cserébe. Bölcskei Dalma azt válaszolja,
hogy ennek utána tud nézni, de úgy emlékszik, hogy oldalanként 2-3 ezer Forintról van szó.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy a szerdai napon részt vett egy választmányi
ülésen, ahol a Gólyabálnak a részleteit beszélték át. Időpontjuk már van, jelenleg pedig
ajánlatokat kérnek, ha találnak jót, akkor folytatódhat a szervezés.

Tóth Cintia beszámol arról, hogy ő is részt vett 4-én a Mentorrendszer kidolgozásáról
szóló megbeszélésen, szerdán pedig OHÜB meetingen, ahol meg lett szavazva az, hogy
mostantól a HKR-be bele lesz írva, hogy mik az átsorolásnak az átlagai
tudományterületenként. A PPK-n az emberi erőforrás szakon kívül minden más szakon ez 3,5,
ahol pedig 3 és mindenhol 36 kredit. Szerdán továbbá részt vett EHÖK Elnökségi ülésen, ahol
a Gólyabálról tárgyaltak. Mostmár biztosra mondható, hogy mint össz-ELTE Gólyabál,
olyanra nem tud sor kerülni, de a karok külön megtarthatják az eseményt, ha van rá
kapacitásuk. A TáTK már megkeresett minket, hogy a részükről szívesen tartanák velünk
karöltve a Gólyabáljukat, viszont Tóth Cintia szerdáig kért haladékot a TáTK HÖK elnökétől,
hogy Tóth Dorottyával át tudják gondolni. Fontos mérlegelniük ezt a döntést annak a
fényében, hogy a minap kiadtak egy olyan törvényt, hogy az egyetem a béreken kívül
semmilyen számlás tételt nem fizethet ki és ez a Szolgáltató Kft-re is vonatkozik. Ezt a fizetés
stop-ot egyelőre október 31-ig írták ki, ám nem tudhatjuk, hogy meghosszabbítják-e, ezért
óvatosnak kell lennünk a Gólyabál szervezésével kapcsolatban, mert a Szolgáltató Kft a pultot
tudná vállalni, de a vacsorát, dekorációt és a fellépőt nekünk kellene állnunk.

Az is szóba jön, hogy ha elmarad a Gólyabál, akkor egy elegáns témájú Karibulival
hogyan lehetne kipótolni. Esetleg az az ötlet merül fel, hogy ugyan úgy a Dobozban a
TáTK-val együtt meg tudnánk tölteni a helyszínt.
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Tóth Cintia még azt közli az Elnökséggel, hogy a Szolgáltató Kft mostantól fogva
hallgatóknak is biztosít munkalehetőséget, amikre bármilyen érdeklődő jelentkezhet.

Az EHÖK Elnökségi ülésen a fűtésről is sok szó esett, miszerint sikerült október 1-től
gázszerződést biztosítania az ELTE-nek, ám ez változó áras, tehát benne van a drágulás
veszélye. Az árammal kapcsolatban sajnos azonban még nem tudnak biztos információkkal
szolgálni. Minden épületben egyelőre max 18°C lesz a várható, annál több nem, kevesebb
viszont igen. A Neptun hirdető felületére került ki egy új fül, amin a hallgatóknak lehetősége
van a fűtésről érdeklődni. Az a határozat pedig, hogy december 5-éig áll fenn az élő oktatás,
egyelőre változatlanul fennáll.

Arról számol be továbbá, hogy csütörtökön részt vett a Szerv találkozón, hétvégén a
HÖOK-on, ma pedig kari Tanulmányi Bizottsági ülésen és Szenátuson is.

Még továbbítja a jelenlévők számára az EHÖK azon üzenetét, hogy gondolkodjunk,
milyen pályázati lehetőségeket tudnánk kiírni még januárig, hogy minél több összegben
részesülhessenek a hallgatók.

2. Egyebek

Tóth Cintia azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy a 26-án megrendezésre kerülő EHÖK
Küldöttgyűlésre mely tagok és póttagok tudnak elmenni. Fejes Zsófia, Szépréti-Nagy Dorka
és Tóth Cintia mindenképpen ott lesznek, Horváth Szonja nem tud megjelenni, Szupkay
Benedek pedig még nem tudja.

Tóth Dorottya felolvassa a képzéstartók listáját az Elnökség tagjainak, akik
egyetértésüket mutatják a választott személyekkel.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:26 perckor lezárja.

Budapest, 2022. október 10.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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